

The Seasons of Life

NOTABLE
QUOTES



Every season is one of becoming, but not always one of blooming. Be gracious with your ever-evolving self.—**B. Oakman**

Be aware of what season you are in and give yourself the grace to be there.

—**Kristen Dalton**

The blessedness of waiting is lost on those who cannot wait, and the fulfillment of promise is never theirs. They want quick answers to the deepest questions of life and miss the value of those times of anxious waiting, seeking with patient uncertainties until the answers come. They lose the moment when the answers are revealed in dazzling clarity.

—**Dietrich Bonhoeffer**

All the trees are losing their leaves, and not one of them is worried.

—**Donald Miller**

When the winds of change blow, remember... sometimes what appears dead is simply preparing for a new season.—**Jane Lee Logan**

The only way to make sense out of change is to plunge into it, move with it, and join the dance.—**Alan W. Watts**

I don't know what lies around the bend, but I'm going to believe that the best does.—**Anne of Green Gables**

Embrace the current season of your life.—**Gabrielle Blair**

Unease, anxiety, tension, stress, worry—all forms of fear—are caused by too much future, and not enough presence. Guilt, regret, resentment, grievances, sadness, bitterness, and all forms of non-forgiveness are caused by too much past, and not enough presence.—**Eckhart Tolle**

To everything there is a season, and a time to every purpose under the heaven.
—**Ecclesiastes**



مواسم الحياة

إن نعمة الانتظار تُهرّ على من لا يصبرون، والوفاء بالوعد ليس من شيمهم. إنهم يريدون إجابات سريعة على أعمق الأسئلة المتعلقة بالحياة، ويفتقدون قيمة أوقات الانتظار الشديدة والسعي الدؤوب وعدم اليقين إلى أن تأتي الإجابات. سيفوتوا اللحظة المذهلة التي يتم فيها الكشف عن الإجابات. - دايتريش بونهوفر

جميع الأشجار تفقد أوراقها ولا تشعر أيًّا منها بالقلق - دونالد ميلر

عندما تهب رياح التغيير ، تذكر ... أن ما يبدو ميًّا هو ببساطة الاستعداد لموسمٍ جديد. - جين لي لوغان

الطريقة الوحيدة لفهم التغيير هي بالانغماس فيه والتحرك معه ومشاركته الرقص. - ألان واتس

لا أعرف ما الذي يمكن خلف الزاوية، لكنني أؤمن بأن الأفضل سيكون هناك - آن غرين غالبرز
احتضن الموسم الحالي من حياتك. - غابرييل بلير

ستعيش كل الموسم، لكنها لن تكون مثمرة دائمًا. اجعل نفسك دائمة التطور والازدهار - بن اوكمان

كن على دراية بالموسم الذي أنت فيه واحرص أن تتواجد هناك - كرستين دالتون



عدم الراحة، القلق، التوتر والإجهاد - كل أشكال الخوف - ناتجة عن الكثير من التفكير في المستقبل، وعدم التفكير الكافي بالحاضر. الشعور بالذنب والندم والاستياء، الظلم والحزن والمراة وجميع أشكال عدم التسامح ناتجة عن الكثير من التفكير في الماضي، وعدم التفكير الكافي بالحاضر. - إيكهارت توللي

هناك موسم لكل شيء، ووقتُ لكل أمر على وجه الأرض. - سِفر الجامعة